

IMPORTANT PRODUCT INFORMATION

SAFETY INFORMATION

Use Responsibly. Read all instructions and safety information before use.

FAILURE TO FOLLOW THESE SAFETY INSTRUCTIONS COULD RESULT IN FIRE, ELECTRIC SHOCK, OR OTHER INJURY OR DAMAGE.

WARNING: Improper installation may create risk of injury. Follow all mounting instructions and mount only on stable surfaces. Only use the provided mounting hardware to mount your device. Use caution when installing and mounting your device in an elevated position. Failure to do so may create risk of injury.

The light source of this luminaire is not replaceable; when the light source reaches its end of life the whole luminaire shall be replaced.

WARNING: Small parts contained in your device and its accessories may present a choking hazard to small children.

BATTERY SAFETY

Blink Outdoor 4

Insert the batteries in the proper direction as indicated by positive (+) and negative (-) markings in battery compartment. Always replace with non-rechargeable AA 1.5V Lithium batteries (lithium metal batteries) like those provided with and specified for this product.

Do not mix used and new batteries or batteries of different types (for example, Lithium and alkaline batteries). Always remove old, weak, or worn-out batteries promptly and recycle or dispose of them in accordance with applicable laws and regulations.

The Lithium batteries accompanying this device cannot be recharged. Do not open, disassemble, bend, deform, puncture, or shred the battery. Do not modify, attempt to insert foreign objects into the battery or immerse or expose to water or other liquids. Do not expose the battery to fire, explosion, high temperature or other hazard. Fires involving lithium batteries can usually be controlled with flooding with water, except in confined spaces where a smothering agent should be used.

If dropped and you suspect damage, take steps to prevent any ingestion or direct contact of fluids and any other materials from the battery with skin or clothes. If a battery leaks, remove all batteries and recycle or dispose of them in accordance with battery manufacturer's recommendations. If fluid or other material from the battery comes into contact with skin or clothes, flush skin or clothes with water immediately. An open battery should never be exposed to water, as fire or explosion may result from exposure to water.

Blink Outdoor 4 Floodlight Mount

Failure to insert batteries in the correct polarity, as indicated by positive (+) and negative (-) markings within the battery compartment, may shorten the life of the batteries or present a risk of fire, explosion, shock, chemical leakage, or other hazard. Always replace with new 1.5V alkaline D (LR20) sized batteries.

Do not mix used and new batteries or batteries of different types (for example, lithium and alkaline batteries).

Keep all batteries out of reach of children. Do not open, disassemble, puncture, cut, bend, shred or heat the batteries and do not allow metal objects to touch the battery terminals on the remote as they can become hot and cause burns. Remove all batteries if they are worn out or before storing your device for an extended period of time.

Promptly dispose of all used batteries in accordance with applicable laws and regulations. Do not dispose of batteries by throwing them into a fire. If a battery leaks, remove all batteries and recycle or dispose of them in accordance with the battery manufacturer's recommendations. Fluid from the battery can burn skin and damage clothing. If battery fluid comes into contact with skin or clothes, flush with water immediately. Improper handling or disposal can result in injury. Remove the batteries and clean the battery compartment in accordance with the battery manufacturer's recommendations.

Additional Safety Information

Your Blink Sync Module 2 is for indoor use only. Do not expose your Blink Sync Module 2 or adapter to liquids. If your device or adapter gets wet, carefully unplug all cables without getting your hands wet and wait for the device and adapter to dry completely before plugging them in again. Do not attempt to dry your device or adapter with an external heat source, such as a microwave oven or a hair dryer. If the device or adapter appear damaged, discontinue use immediately. Use only accessories supplied with the device to power your device.

Your Blink Outdoor 4 and Blink Outdoor 4 Floodlight Mount can withstand outdoor use and contact with water under certain conditions. However, your device is not intended for underwater use and may experience temporary effects from exposure to water. Do not intentionally immerse your device in water. Do not expose your device to pressurized water, high velocity water, or extremely humid conditions (such as a steam room). Do not expose your device or batteries to salt water or other conductive liquids. To protect against electric shock, do not place cord, plug, or device in water or other liquids. To avoid risk of electric shock, do not touch your device or any wires connected to your device during a lightning storm.

PRODUCT SPECIFICATIONS

Device Name: Blink Outdoor 4

Model Number: BCM00500U

Electrical Rating: 2 x 1.5V AA Lithium Metal batteries, 5V DC, 1A

Operating Temperature: -4°F to 113°F (-20°C to 45°C)

Device Name: Blink Outdoor 4 Floodlight Mount

Model Number: BAS0410U

Electrical Rating: 4 x 1.5V D alkaline batteries

Operating Temperature: -4°F to 113°F (-20°C to 45°C)

Weight (with batteries): 1005 g

Overall Dimensions: 262 x 137 x 97 mm

Maximum Projected Area of the Floodlight: 100 m²

Device Name: Blink Sync Module 2
Model Number: BSM00400U, BSM00401U
Electrical Rating: 5V DC, 1A
Operating Temperature: 32°F to 95°F (0°C to 35°C)

Supplier's Declaration of Conformity – Compliance Information Statement

Device Name: Blink Outdoor 4
Model Number: BCM00500U
Device Name: Blink Outdoor 4 Floodlight Mount
Model Number: BAS0410U
Device Name: Blink Sync Module 2
Model Number: BSM00400U, BSM00401U

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Responsible Party and Party issuing Supplier's Declaration of Conformity:
Amazon.com Services LLC, 410 Terry Avenue North, Seattle, WA 98109, U.S.A.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications.

However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
 - Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
 - Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Pursuant to Section 15.21 of the FCC rules, changes or modifications to a Product by the user that are not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

The device meets the FCC Radio Frequency Emission Guidelines. Information on the product is on file with the FCC and can be found by inputting such Product's FCC ID (which can be found on the device) into the FCC ID Search form available at fcc.gov/oet/ea/fccid.

This device complies with radio frequency radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. The antenna(s) used for this transmitter must be installed to provide a separation distance

of at least 20 cm from all persons and must not be co-located or operating in conjunction with any other product antenna or transmitter.

Innovation, Science and Economic Development Canada (ISED) Compliance

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause interference. (2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

Information Regarding Exposure to Radio Frequency Energy

This equipment complies with IC RSS-102 RF exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with a minimum distance of 20 cm between the radiator and your body.

CAN ICES-005 (B)

RECYCLING YOUR DEVICE PROPERLY

In some areas, the disposal of certain electronic devices is regulated. Make sure you dispose of, or recycle, your device in accordance with your local laws and regulations. For information about recycling your device, go to www.amazon.com/devicesupport.

ADDITIONAL SAFETY & COMPLIANCE INFORMATION

For additional safety, compliance, recycling and other important information regarding your device, please refer to the Legal and Compliance section of the About Blink menu in the Settings in your app or on the Blink website at <https://blink.com/safety-and-compliance>.

BLINK TERMS & POLICIES

By purchasing or using the product, you agree to the Terms of Service found at <https://blink.com/blink-terms-warranties-and-notices>.

For information on our warranty and any other applicable policy, visit <https://blink.com/blink-terms-warranties-and-notices>.

Amazon.com Services LLC,
410 Terry Avenue North,
Seattle, WA 98109, U.S.A.

INFORMATION IMPORTANTE SUR LE PRODUIT

⚠ INFORMATIONS SUR LA SÉCURITÉ

À utiliser de manière responsable. Lire toutes les instructions et les informations de sécurité avant utilisation.

LE NON-RESPECT DE CES CONSIGNES DE SÉCURITÉ PEUT ENTRAÎNER UN INCENDIE, UNE DÉCHARGE ÉLECTRIQUE OU D'AUTRES PRÉJUDICES OU DOMMAGES.

ATTENTION : Une installation inappropriée peut entraîner un risque de blessure. Suivez toutes les instructions de montage et montez votre appareil uniquement sur des surfaces stables. Utilisez uniquement le matériel de montage fourni pour installer votre appareil. Soyez prudent lorsque vous installez et montez votre appareil dans une position élevée. Le non-respect de cette consigne peut entraîner un risque de blessure.

La source lumineuse de ce luminaire n'est pas remplaçable ; lorsque la source lumineuse atteint sa fin de vie, le luminaire entier doit être remplacé.

ATTENTION : Les petites pièces contenues dans votre appareil et ses accessoires peuvent constituer un risque d'étouffement pour les jeunes enfants.

SÉCURITÉ DES PILES

Blink Outdoor 4

Insérer les piles dans le bon sens, comme indiqué par les marques positives (+) et négatives (-) dans le compartiment des piles. Toujours remplacer par des piles au lithium AA 1,5 V non rechargeables (piles au lithium métal) comme celles fournies et spécifiées pour ce produit.

Ne pas mélanger des piles usagées et des piles neuves ou des piles de types différents (par exemple, des piles au lithium et des piles alcalines). Toujours retirer rapidement les batteries anciennes, faibles ou usées et les recycler ou les mettre au rebut conformément aux lois et réglementations en vigueur.

Les piles au lithium fournies avec ce périphérique ne peuvent pas être rechargées. Ne pas ouvrir, démonter, plier, déformer, perforer ou déchiqueter la pile. Ne pas modifier, tenter d'insérer des objets étrangers dans la pile, ni l'immerger ou l'exposer à l'eau ou à d'autres liquides. Ne pas exposer la pile au feu, à une explosion, à une température élevée ou à tout autre danger. Les incendies impliquant des piles au lithium peuvent généralement être maîtrisés en les inondant d'eau, sauf dans les espaces confinés où un agent d'étouffement doit être utilisé.

En cas de chute et si vous suspectez des dommages, prenez des mesures pour éviter toute ingestion ou tout contact direct de liquide ou de tout autre matériau de la pile avec la peau ou les vêtements. Si une batterie fuit, retirez toutes les batteries et recyclez-les ou éliminez-les conformément aux recommandations du fabricant. Si le liquide ou toute autre matière provenant de la pile entre en contact avec la peau ou les vêtements, rincez immédiatement la peau ou les vêtements à l'eau. Une pile ouverte ne doit jamais être exposée à l'eau, car l'exposition à l'eau peut provoquer un incendie ou une explosion.

Blink Outdoor 4 Floodlight Mount

Si la polarité des piles n'est pas respectée, comme indiqué par les marques positives (+) et négatives (-) dans le compartiment des piles, la durée de vie des piles peut être réduite ou il existe un risque d'incendie, d'explosion, de choc, de fuite chimique ou d'autres dangers. Toujours remplacer par des piles alcalines neuves de 1,5 V de type D (LR20). Ne pas mélanger des piles usagées et des piles neuves ou des piles de types différents (par exemple, des piles au lithium et des piles alcalines).

Tenir toutes les piles hors de portée des enfants. N'ouvrez pas, ne démontez pas, ne percez pas, ne coupez pas, ne pliez pas, ne déchiquetez pas ou ne chauffez pas les piles et ne laissez pas d'objets métalliques toucher les bornes des piles de la télécommande car elles peuvent devenir chaudes et

provoquer des brûlures. Retirer toutes les piles si elles sont usées ou avant de ranger votre appareil pendant une période prolongée.

Mettre rapidement au rebut toutes les batteries usagées conformément aux lois et réglementations en vigueur. Ne pas jeter les piles usagées dans le feu. Si une batterie fuit, retirez toutes les piles et recyclez-les ou mettez-les au rebut conformément aux recommandations du fabricant. Le fluide de la pile peut brûler la peau et endommager les vêtements. Si le fluide d'une pile entre en contact avec la peau ou les vêtements, rincer immédiatement à l'eau. Une manipulation ou une mise au rebut inappropriée peut entraîner des préjudices. Retirez les piles et nettoyez le compartiment des piles conformément aux recommandations du fabricant des piles.

Informations supplémentaires sur la sécurité

Votre Blink Sync Module 2 est destiné à un usage intérieur uniquement. Ne pas exposer votre Blink Sync Module 2 ou votre adaptateur à des fluides. Si votre appareil ou votre adaptateur sont mouillés, débranchez soigneusement tous les câbles sans vous mouiller les mains et attendez que les appareils sèchent complètement avant de les rebrancher. Ne pas essayer de sécher votre appareil ou votre adaptateur avec une source de chaleur externe, comme un four à micro-ondes ou un sèche-cheveux. Si l'appareil ou l'adaptateur semblent endommagés, cesser immédiatement de les utiliser. N'utiliser que les accessoires fournis avec l'appareil pour l'alimenter.

Votre Blink Outdoor 4 et Blink Outdoor 4 Floodlight Mount peut résister à une utilisation en extérieur et au contact avec l'eau dans certaines conditions. Toutefois, votre appareil n'est pas conçu pour être utilisé sous l'eau et peut subir des effets temporaires en cas d'exposition à l'eau. Ne jamais plonger intentionnellement votre appareil dans de l'eau. Ne pas exposer votre appareil à de l'eau sous pression, à de l'eau à grande vitesse ou à des conditions extrêmement humides (comme dans un hammam). Ne pas exposer votre appareil ou les piles à l'eau salée ou à d'autres liquides conducteurs. Pour vous protéger contre les décharges électriques, ne placez pas le cordon, la fiche ou l'appareil dans l'eau ou dans d'autres liquides. Pour éviter tout risque de décharge électrique, ne touchez pas votre appareil ou les fils qui y sont connectés pendant un orage.

SPÉCIFICATIONS DU PRODUIT

Nom de l'appareil : Blink Outdoor 4

Numéro du modèle : BCM00500U

Caractéristiques électriques nominales : 2 x 1,5 V AA Lithium Métal, 5V DC, 1A

Température de fonctionnement : -20 °C à 45 °C (-4 °F à 113 °F)

Nom de l'appareil : Blink Outdoor 4 Floodlight Mount

Numéro du modèle : BAS0410U

Caractéristiques électriques nominales : 4 piles alcalines D de 1,5 V

Température de fonctionnement : -20 °C à 45 °C (-4 °F à 113 °F)

Poids (avec piles) : 1005 g

Dimensions totales : 262 x 137 x 97 mm

Surface maximale de projection : 100 m²

Nom de l'appareil : Sync Module 2

Numéro du modèle : BSM00400U, BSM00401U

Caractéristiques électriques nominales : 5V CC, 1 A

Température de fonctionnement : 0 °C à 35 °C (32 °F à 95 °F)

Déclaration de conformité du fournisseur – Déclaration d’information sur la conformité

Nom de l’appareil : Blink Outdoor 4

Numéro du modèle : BCM00500U

Nom de l’appareil : Blink Outdoor 4 Floodlight Mount^[1]_[SEP]

Numéro du modèle : BAS0410U

Nom de l’appareil : Sync Module 2

Numéro du modèle : BSM00400U, BSM00401U

Conformité à l’innovation, à la science et au développement économique du Canada (ISED)

Cet appareil contient un ou des émetteurs/récepteurs exempts de licence qui sont conformes au(x) RSS exempts de licence d’Innovation, Science et Développement économique du Canada. Le fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) Cet appareil ne doit pas causer d’interférences. (2) Cet appareil doit accepter toute interférence, y compris les interférences qui peuvent causer un mauvais fonctionnement de l’appareil.

Informations concernant l’exposition à l’énergie de radiofréquence

Cet équipement est conforme aux limites d’exposition aux radiofréquences de la norme IC RSS-102 fixées pour un environnement non contrôlé. Cet appareil doit être installé et utilisé avec une distance minimale de 20 cm entre le radiateur et votre corps.

CAN NMB-005 (B)

RECYCLAGE APPROPRIÉ DE VOTRE APPAREIL

Dans certaines régions, la mise au rebut de certains appareils électroniques est réglementée. Assurez-vous d’éliminer ou de recycler votre appareil conformément aux lois et règlements de votre localité.

Pour plus d’informations sur le recyclage de votre appareil, rendez-vous sur le site :

www.amazon.com/devicesupport.

INFORMATION SUPPLÉMENTAIRE SUR LA SÉCURITÉ ET LA CONFORMITÉ

Pour obtenir des informations supplémentaires sur la sécurité, la conformité, le recyclage et d’autres informations importantes concernant votre appareil, veuillez consulter la section des mentions légales et de la conformité du menu À Propos de Blink dans les paramètres de votre application ou sur le site

Web de Blink à l’adresse suivante : <https://blink.com/safety-and-compliance>.

CONDITIONS ET POLITIQUES DE BLINK

En achetant ou en utilisant le produit, vous convenez des conditions de service que vous trouverez à l’adresse <https://blink.com/blink-terms-warranties-and-notice>. Pour obtenir des informations sur notre garantie et toute autre politique applicable, visiter le site <https://blink.com/blink-terms-warranties-and-notice>.

Amazon.com Services LLC,
410 Terry Avenue North, Seattle,
WA 98109, U.S.A.

©2023 Amazon.com, Inc. or its affiliates. Amazon, Blink, and all related marks are trademarks of Amazon.com, Inc. or its affiliates.